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Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra rozwoju, pracy i technologii Jarosła-

wa Gowina 

Szanowny Panie Premierze! 

Polska to taki kraj, w którym hotele i gestorzy turystyczni działają nie tylko w jego części górskiej. Nad 

morzem, w tym całym pasie od Świnoujścia przez Kołobrzeg, Darłowo, Ustkę, Łebę, Władysławowo aż po 

Krynicę Morską również znajdują się gestorzy turystyczni, hotelarze i samorządy, którzy przy okazji wpro-

wadzenia obostrzeń dotyczących koronawirusa ucierpieli na tych decyzjach. 

W związku z tym zwracam się do Pana Premiera z uprzejmą prośbą o podjęcie decyzji dotyczącej wspar-

cia dla branży turystycznej i dla samorządów gmin turystycznych znajdujących się nad morzem, ale również 

na pojezierzach, w tym na Pojezierzu Szczecineckim. Zwracam się z prośbą o podjęcie decyzji dotyczącej 

wsparcia tych gmin i gestorów turystycznych, hotelarzy, restauratorów, firm działających w tym obszarze. 

Nad morzem i na pojezierzach hotele pracują przez cały rok. Okres świąteczno-noworoczny, okres ferii to 

czas, w którym te firmy osiągały dodatkowe przychody. Ograniczenie możliwości działalności gospodarczej 

powoduje, że wiele z tych firm jest w tej chwili na skraju bankructwa. Uprzejmie proszę, żeby kwota, która 

jest przeznaczana na wsparcie gmin górskich, 1 miliard zł, o którym mówił Pan Premier, została podzielona 

sprawiedliwie, równo pomiędzy podmioty działające na wszystkich obszarach Polski. 

Stanisław Gawłowski 
 


